



**JABATAN BOMBA DAN PENYELAMAT MALAYSIA
NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS**

**KENYATAAN SEBUT HARGA
(JBPM/NS/CPK:400-13/4/1(08/2016))**

1. Tawaran adalah dipelawa kepada **Kontraktor-kontraktor Bumiputera di Daerah Jelebu, Bahau, Kuala Pilah, Jempol dan Simpang Pertang Negeri Sembilan** yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan sahaja dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut:

No. Sebut Harga	Tajuk Sebut Harga	Kod Bidang Pendaftaran	Tarikh, Masa Dan Tempat Taklimat
JBPM/NS/CPK:400-13/4/1 (08/2016) TARIKH IKLAN: 4 April 2016 (ISNIN)	KERJA-KERJA PEMBAIKAN PILI BOMBA BAGI KAWASAN JAGAAN BALAI BOMBA DAN PENYELAMAT DI ZON 3 NS FASA 1 TAHUN 2016, JABATAN BOMBA DAN PENYELAMAT MALAYSIA NEGERI SEMBILAN	Gred: G1 Kategori: CE Pengkhususan CE20 SPAN Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) <i>(masih dalam tempoh sah laku sehingga tempoh siap kerja)</i>	<u>Taklimat dan Lawatan Tapak</u> Kehadiran : Diwajibkan Tarikh : 11 April 2016 (ISNIN) Masa : 3.00 petang Tempat : Bilik Mesyuarat Ungu Jab Bomba Dan Penyelamat Malaysia Negeri Sembilan Kompleks Ibu Pejabat Seremban 2 70300 Seremban Negeri Sembilan * KEHADIRAN ADALAH DIWAJIBKAN DAN PERLU DIHADIRI OLEH PEMILIK SYARIKAT. WAKIL SYARIKAT TIDAK DIBENARKAN MENGHADIRI TAKLIMAT

2. Dokumen Sebutharga boleh diperolehi pada waktu pejabat (9.00pagi hingga 12.00 tengahari dan 3.00 petang hingga 4.30 petang) selepas taklimat.

3. **Sijil Asal Pendaftaran** Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perakuan Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Taraf Bumiputera (STB) **dan** Sijil Pendaftaran dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia dan masih sah hendaklah dikemukakan semasa mendapatkan dokumen sebutharga. Dokumen sebutharga tidak akan dikeluarkan kepada mereka yang gagal mengemukakan sijil tersebut.

4. Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi dan memenuhi seperti arahan kepada penyebut harga **Bil. JBPM/NS/CPK:400-13/4/1(08/2016)** hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan Tajuk dan Nombor Sebut Harga di atas sampul surat. Dokumen Sebut Harga tersebut **hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga** bernombor **TIGA (3)** yang ditetapkan di **Lobi Kompleks Ibu Pejabat, Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia, Negeri Sembilan sebelum atau pada pukul 12.00 tengah hari, 18 April 2016 (ISNIN)**. Sebut Harga yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan.